

PROTOKOLL

STYRELSEMÖTE JURIDISKA FÖRENINGEN I UPPSALA 2024-01-17 KL. 17:15.

NÄRVARANDE:

| | |
|--|-------------------|
| Ordförande: | Jasmine Carlsson |
| Vice Ordförande | Robert Oddestad |
| Utbildningsansvarig tillika sekreterare: | Ellinore Rosvall |
| Ordförande för sociala utskottet: | Vera Gunnars |
| Arbetsmarknadsansvarig: | Arsalan Chenaraki |
| Klubbmästare: | Leo Landström |
| Kommunikationsansvarig: | Malin Danielsson |
| Inspektor: | Olle Lundin |
| Verksamhetsrevisor: | Alva Johansen |

1 § MÖTETS ÖPPNANDE

Jasmine Carlsson öppnade mötet kl. 17:18.

2 § VAL AV JUSTERARE TILLIKA RÖSTRÄKNARE

Förslag: Arsalan Chenaraki

Styrelsen beslutade

Att välja Arsalan Chenaraki till justerare tillika rösträknare.

3 § GODKÄNNANDE AV KALLELSEFÖRFARANDET

Kallelsen utgick 2024-01-08 i enlighet med kallelseförfarandet.

Styrelsen beslutade

Att godkänna kallelseförfarandet.

4 § ADJUNGERINGAR

Styrelsen beslutade

Att adjungera Viktor Karlsson och Sara Holmström med närvarande- och yttranderätt.

5 § FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTA

Bilaga: Dagordning

Styrelsen beslutade

Att fastställa föredragningslistan med tillägg av ny § 17 ”Nominering till Seniors.”

6 § PROTOKOLL FRÅN FÖREGÅENDE SAMMANTRÄDE

Bilaga: Protokoll 2023-12-12 (Konstituerande styrelsemöte)

Protokoll 2023-12-12 Konstituerande är justerat och kan läggas till handlingarna.

Styrelsen beslutade

Att lägga 2023-12-12 (Konstituerande styrelsemöte) till handlingarna.

7 § MEDDELANDEN OCH RAPPORTER

Ordförande meddelade:

- Presenterat JF på nya kuratorers kurs.
- Presenterat JF på reccarnas introduktionsföreläsning.
- Bokat in terminens första möte med seniorskollegiet den 29 februari.
- Deltagit på recceveckans utbildning.
- Planering inför kursvärderingstävlingen.
- Heldag med översynsgruppen.

Vice ordförande meddelade:

- Haft överlämning med William Nagy (tidigare vice ordförande).
- Börjat hantera ekonomin.
- Hjälpt reccekommittén inför recceveckan.
- Planerat en del inför ämbetsmannautbildningen.

Utbildningsansvarig tillika sekreterare meddelade:

- Möte med Olof Wilske gällande fallärende Gotland.
- Presenterat JF på nya kuratorers kurs.
- Presenterat JF på reccarnas introduktionsföreläsning.
- Kallelser och handlingar.

Ordförande för sociala utskottet meddelade:

- Samtliga datum för vårens sittningar är bokade enligt följande:
- 23/2 Lantmätarhalvvägs Värmlands nation.
- 9/3 Vårgasque Snerikes nation.
- 5/4 P3 på Stockholms nation.
- 4/5 Halvvägs Stockholms nation.
- 25/5 Diplomeringsittning Stockholms nation.
- 3/6 Lantmätarexamen Norrlands nation.
- Jubileumsgruppen har startat. Än så länge finns inte några planer men det planeras för det fortsatta arbetet.
- Haft möte med Lex Legato om vilka tillfällen de ska sjunga vid.
- Recceveckan med utbildning mm.

Arbetsmarknadsansvarig meddelade:

- Avtalsförhandlingar.
- Justeringar i de flesta avtal.
- Nya samarbetspartners.
- Planerar för möte och kick-off.

Kommunikationsansvarig meddelade:

- Börjat bekanta mig med utskottet och lära mig diverse saker.
- Sett till så att poddens avsnitt återigen finns tillgängliga på Spotify.
- Representerat styrelsen på funktionärs-kickoff.

- Närvarat på funktionärsutbildningen.
- Haft marknadsföringsmöte med OrdSoc.
- Hjälpt reccekommittén.
- Marknadsföringsmöte med Vera.
- Överlämning PJ.
- Ny ansvarig utgivare.

Klubbmästare meddelade:

- Börjat planera terminen.
- Utbildat domare inför receveckan.
- Tagit emot mailbokningar.
- Fått offert på fasadmålning av stuga.
- KV:at Markus Martillas fest på Jontes.
- Börjat planera för de tre vice klubbmästarna.

Inspektor, Olle Lundin, meddelade:

- Olle Lundin ställde några frågor om projektgruppen ”Översyn av juristprogrammet” och hur arbetet går. Styrelsen fick ta del av info och uppdaterades av främst Jasmine Carlsson som sitter med i projektgruppen.

Verksamhetsrevisor, Alva Johansen, meddelade:

- Alva Johansen berättade om sin plan för arbetet framåt och att hon ser fram emot att arbeta tillsammans med oss utifrån verksamhetsplanen samt att ha återkommande återkopplingsmöten.

8 § PROTOKOLLFÖRING AV TAGNA PC-BESLUT

Styrelsen har inte fattat några PC-beslut sedan föregående styrelsemöte.

9 § DOKTORANDRÅDET VID JURIDISKA FAKULTETEN

Bakgrund: Vi gästas av ordförande och vice-ordförande i doktorandrådet. JF är kår för doktoranderna vid juridiska fakulteten och därför kommer Sara Holmström och Viktor Carlsson på besök för att berätta om deras arbete och hur vi tillsammans kan fortsätta samarbetet framåt.

JF och doktorandrådet har tidigare inte haft ett särskilt starkt samarbete.

Doktorandrådet berättade om sin verksamhet. Vad är en doktorand? Deras stora studie kallas för forskning och de har också 20 % undervisning. 30/40 aktiva studenter (doktorander) vilket är betydligt färre än antal jurist- och lantmätarstudenter. Är både studenter och arbetstagare.

Doktoranderna sitter med i flera grupper (liknande JF) och har också en plats i forskningsnämnden. I doktorandrådet sitter 5 ordinarie ledamöter + två suppleanter. Deras främsta syfte är att bevaka doktorandernas intresse och evenemang samt högre seminarier.

Svårare att hantera doktorandrådet i JF:s nya roll som kår (2016 framåt).

Vad kan vi tillsammans arbeta med framåt?

- Kommunikationen ska vara öppen och tydligt. Doktoranderna är alltid välkomna att kontakta oss.
- Arbetsmiljöperspektiv.
- Boka in möte med styrelse och doktorand ungefär halvvägs in i terminen.
- Prata om hybridperspektivet.
- Anordna en forskningskväll (kanske info om forskningsbanan). Prata om kontaktnät. Detta skulle till exempel kunna vara ett Jontes-event.
- Finansiering. Krångligt för rådet. Önskar en klumpsumma per termin.
- Doktoranderna ska få tillgång till Jontes om de önskar.
- Vi ska bli bättre på att återkoppla till doktorandrådet.

10 § BEVAKNINGSLISTAN

Bevakningslistan gicks igenom om uppdaterades.

11 § EKONOMISK ÖVERSIKT

- Godkänd rambudget för 2024. Vi kan redan nu ana att det kan bli en större vinst än den vi budgeterat för.

12 § AVSTÄMNING RECCEVECKAN

- Möte med förman och recceombudsman. De har stöd av varandra och arbetar tätt ihop. Än så länge har de inledande momenten gått bra.
- Gällande budget kommer reccegasquen att kosta 510 kr per person.
- Vi hör från flera reccar att det verkar vara en väldigt bra stämning, vilket är glädjande för oss.

13 § AVSTÄMNING KURSVÄRDERINGSTÄVLING

- Ett bra tryck och vi hoppas att det har lätt till att fler personer har fyllt i sin kursvärdering. Det är ett initiativ som uppskattas från fakulteten.
- Redbull var med och sponsrade.

14 § JF-MÄSSA

- JF-mässan kommer att vara lördagen den 27/1 med preliminär tid kl. 11-15.
- Bjuda in KK, Kontaktdagen och ELSA.

15 § MÅLERI AV JONTES STUGA.

Bakgrund: Har nu fått offert av samma firma som la golvet. De har mejlat ut ett rabatterat pris då deras måleri får för få jobb. Det rabatterade priset är 400 kr timmen. Offerten ligger på ca. 125 000 kr inkl. moms.

Innan en eventuell målning kan ske måste jag prata med kommunen då huset är Q-märkt och vi inte får ändra utseendet på utsidan. Målningen kommer också ske först när våren och värmen nalkas.

Hur vill vi att jag fortsätter?

Styrelsen diskuterade och tyckte att det låter som ett bra förslag. Eventuellt är det länsstyrelsen som ska kontaktas för godkännande.

Styrelsen uppdrog Leo Landström att höra sig för genom att kontakta kommunen/länsstyrelsen. Leo ska sedan återkoppla löpande.

16 § JUBILEUMSBOK OCH SÅNGBOKEN

- Alva Johansen meddelade att styrelsen ska bestämma sitt förhållningssätt till jubileumsgruppen. Styrelsen ska ha ett grepp om vilka idéer som finns.
- Det kommer att kosta mycket pengar att producera en jubileumsbok. Vi måste därför göra en intresseavvägning. Samtidigt bör det noteras att det finns ett intresse att skriva den här boken (med nya tillägg från 90-talet och framåt). Det är inte givet att det finns personer som har ett intresse för detta varför styrelsen anser att det är av relevans att ta tillfället i akt att författa en jubileumsbok.
- Det kommer att ske en beställning av sångböcker och förväntas leverans är någon gång i mitten på februari.

17 § NOMINERING TILL SENIORS

- Det har kommit in en nominering till Seniorskollegiet. Nomineringen kommer att skickas på PC-beslut. Styrelsen uppdrog Jasmine Carlsson att skicka ut PC-beslut.

18 § ÖVRIGA PUNKTER

- Styrelse diskuterade Lex Legato. I dagsläget är endast två personer i Lex Legato ämbetsmän. Styrelsen resonerade om det kan vara en rimlig lösning att även övriga Lex Legato-medlemmar får förköp till sittningar (likt det sätt övriga ämbetsmän får) vid de tillställningar som de ska sjunga på. I så fall behöver förköpsmöjligheten fyllas i manuellt i Orbi.
- Gällande lantmätarnas halvgässittning diskuterade styrelsen att subventionera så att fotograf och toast kan gå. Vi ska kolla upp möjligheterna.

19 § ORDET FRITT

20 § MÖTETS AVSLUTANDE

Jasmine Carlsson avslutade mötet kl. 19:19.